
Nr OR-BR.0002.2.2024 

 

 

    PROTOKÓŁ Nr II/2024 

 

           z drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029                              

odbytej w dniu 23 maja 2024 r. w godzinach 15,00 – 16,15 w sali posiedzeń w Urzędzie                  

                                          Gminy i Miasta Koziegłowy.  

 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

 

1. Nr 4/II/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

2. Nr 5/II/2024 w sprawie powołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

3. Nr 6/II/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

4. Nr 7/II/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

5. Nr 8/II/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-Gminnemu 

„Jedźmy Razem!” w Myszkowie. 

 

6. Nr 9/II/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny 

na rzecz Powiatu Myszkowskiego. 

 

7. Nr 10/II/2024 w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy oraz 

ustalenia ich przedmiotu działania. 

 

8. Nr 11/II/2024 w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy                        

i Miasta Koziegłowy. 

 

 

Uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 8 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna 

Kołodziejczyk . 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji 15 – pełny skład Rady. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-    Burmistrz Gminy i Miasta   Pan Jacek Ślęczka 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk  

- Skarbnik Gi M Pani Jadwiga Matyja 

- Zastępca Skarbnika GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska   

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor Zespołu Usług Komunalnych Pan Zbigniew Polak 

- Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Kierownicy referatów Urzędu GiM Koziegłowy: Pan Przemysław Kołodziejczyk,                            

Pani Justyna Błońska-Ćwik 

- Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy. 

7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Myszkowskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy oraz ustalenia ich przedmiotu działania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy. 

13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

14.  Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

15. Interpelacje i zapytania Radnych.   

16.  Wolne wnioski i informacje. 

17.  Zakończenie obrad 2 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

 

      Ad. pkt 1  

      Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk 

dokonała otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, kierowników                 

jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz                                        

Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o  zalogowanie się w systemie głosowań oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. Poinformowała, że zgodnie z listą obecności                          

i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 

15 Radnych . Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 10,11 do protokołu. 

 

    Ad. pkt 2   

        Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni.  Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji.  Wniosków nie zgłaszano, przystąpiono więc do realizacji porządku obrad Sesji. 

    

  Ad. pkt 3 

 

     Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu                   

06 maja 2024 roku został przyjęty 15 głosami „za” ( jednogłośnie ). Raport z głosowania stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

    Ad. pkt 4 
 

          Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

 

1. Pan Rafał Zenderowski 

2. Pan Andrzej Chojnowski 

3. Pan Bartłomiej Grzybek 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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          Ad. pkt 5 

 

        Pan Burmistrz prosił o przyjęcie wniosku w sprawie odwołania dotychczasowego 

Skarbnika GiM Koziegłowy Pani mgr Jadwigi Matyji ze stanowiska Skarbnika Gminy i Miasta 

Koziegłowy, z dniem 31 maja 2024 r. W imieniu wszystkich osób, które statutowo miały 

obowiązek współpracować z organem wykonawczym, przez wszystkie lata pracy Pani Skarbnik 

Jadwigi Matyja serdecznie podziękował. Podziękował za pracę na rzecz mieszkańców Gminy                   

i Miasta Koziegłowy, na rzecz wspólnoty samorządowej i dbałości budżetu. Wielki ukłon za to, 

że przez te lata pracy mieliśmy sposobność, aby Gmina i Miasto Koziegłowy dzięki różnym 

środkom pochodzącym z różnego rodzaju dotacji, projektów i ogromnego wsparcia finansowego 

mogła bezpiecznie się rozwijać. Jak ważny jest budżet i właściwa jego realizacja nie potrzeba 

tutaj nikogo przekonywać ani wyjaśniać. Podziękował Pani Skarbnik w imieniu wszystkich 

kierowników i pracowników, zarówno Urzędu GiM jak i jednostek podległych, sołtysów, 

organizacji i stowarzyszeń pozarządowych, które działały i opierały się również na budżecie 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Lata współpracy z Panią Jadwigą Matyją poczytuje sobie                          

za zaszczyt i wielki honor, który pozwolił nam realizować budżety z myślą zarówno o sprawach 

bieżących, o wydatkach w zakresie realizacji  zadań własnych, zadań zleconych, a co ważne 

wszelkich środków, które mieliśmy przez ten czas współpracy bardzo dużo w zakresie środków 

inwestycyjnych, społecznych, środków które pozwalały na rozwój również kapitału ludzkiego.       

Z tą uchwałą wiąże się również druga uchwała i prosi również o jej przyjęcie. Odwołanie Pani 

Skarbnik następuje w sposób naturalny, ponieważ Pani Jadwiga Matyja odchodzi na emeryturę. 

Wyraził nadzieję, że pozostanie dobrym przyjacielem w zakresie wsparcia i realizacji przyszłych 

budżetów. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, a tym bardziej z ustawą o finansach publicznych                 

nie można funkcjonować bez stanowiska Skarbnika. Pokłosiem uchwały o odwołaniu Skarbnika 

będzie uchwała w sprawie powierzenia obowiązków nowemu Skarbnikowi Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Przedstawił kandydaturę, wyrażając nadzieję, że równie będzie dobrym kreatorem 

budżetu i realizatorem naszych planów i zamierzeń oraz działań, które zamierzamy osiągać                 

w wydatkach bieżących, w wydatkach planowanych, inwestycyjnych, ale i również projektach                

i programach, których ma nadzieję w tej perspektywie nie zabraknie. 

Wnioskuje o powołanie na stanowisko Skarbnika Panią mgr Annę Łoniewską-Niewęgłowską, 

która zgodnie z procedurą wyboru na stanowisko urzędnicze Skarbnika spełnia wszelkie 

wymagania do objęcia tego stanowiska. Posiadane kwalifikacje i doświadczenie zawodowe dają 

rękojmę należytego wykonywania zadań na tym stanowisku. Pani Anna Łoniewska-

Niewęgłowska obecnie pełniąca funkcję Zastępcy ukończyła Politechnikę Częstochowską - 

studia inżynierskie i magisterskie na Wydziale Zarządzania, Studia Podyplomowe w zakresie 

rachunkowości na Akademii Ekonomicznej w Katowicach, uzyskała Certyfikat Księgowy 

wydany przez Ministra Finansów nadający uprawnienia do usługowego prowadzenia ksiąg 

rachunkowych. Kandydatka posiada bardzo duże doświadczenie w pracy w księgowości:                       

w latach 1997 -2001 pracowała jako zastępca głównego księgowego w spółce prawa 

handlowego, w latach 2001 -2007 w SPZOZ Miejski Szpital Zespolony w Częstochowie na 

stanowiskach: specjalista ds rachunkowości zarządczej, a następnie jako kierownik sekcji 

rachunkowości zarządczej, budżetowania i analizy kosztów. Od 1 listopada 2007 r. do nadal Pani 
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Anna Łoniewska-Niewęgłowska, pracuje w Urzędzie Gminy i MiastaKoziegłowy, najpierw jako 

Inspektor ds księgowości budżetowej,  a od 1 października 2017 r. jako Zastępca Skarbnika. 

Podziękował obu Paniom, złożył gratulacje i życzył wszystkiego najlepszego.  

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 

Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 4/II/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy przyjęta                       

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

          Ad. pkt 6 

 

        Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika 

Gminy i Miasta Koziegłowy  (załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 5/II/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy przyjęta 15 

głosami „za” (jednogłośnie). 

 

W związku z tym, że obie uchwały zostały przyjęte, Pan Burmistrz wraz z Radnymi                             

w podziękowaniu za pracę dotychczasowej Pani Skarbnik oraz z życzeniami owocnej pracy                 

dla nowo wybranej Pani Skarbnik wręczyli kwiaty. 

 

Następnie zabrała głos Pani Jadwiga Matyja, która na wstępie pogratulowała wszystkim 

Radnym wyboru do Rady Gminy i Miasta, Pani Przewodniczącej Rady oraz Panu Burmistrzowi 

życząc samych sukcesów w pracy na rzecz wszystkich miejscowości Gminy i Miasta 

Koziegłowy i jej mieszkańców. Podziękowała za 25 lat współpracy w Urzędzie Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Podziękowała Panu Burmistrzowi za wszystkie lata współpracy, wspomniała też                

o trudnych sprawach, które udało się dzięki intensywnej pracy pomyślnie rozwiązać. 

Podziękowała Pani Przewodniczącej oraz radom wszystkich kadencji, począwszy od 1998 roku. 

Jest wśród nas osoba, która powoływała ją na Skarbnika, a jest to Pan Burmistrz Jacek Ślęczka, 

który wówczas był Radnym Gminy i Miasta Koziegłowy. Na ręce Pana Sekretarza przekazała 

podziękowania dla wszystkich pracowników Urzędu Gminy i Miasta za codzienną współpracę                  

i wyrozumiałość. Podziękowała dyrektorom i głównym księgowym jednostek budżetowych                  

za wzorową współpracę. Podziękowała dyrektorom szkół, Paniom i Panom Sołtysom                            

za współpracę w zakresie podatków i wzorowe wywiązywanie się z inkasa oraz Paniom 

Przewodniczącym samorządów mieszkańców. Największe podziękowania skierowała                         

do pracowników Referatu Finansów i Podatków, z którymi współpracowała przez tyle lat                      

w pełnym zaufaniu, przy dużej merytoryczności pracowników Referatu. Podziękowała 

pracownikom Regionalnej Izby Obrachunkowej, szczególnie w Oddziale w Częstochowie,                        

za bardzo dobrą i konstruktywną współpracę. Podziękowała za współpracę Bankowi 

Spółdzielczemu, pracownikowi biura Rady Gminy i Miasta oraz radcom prawnym Urzędu 

Gminy i Miasta.  
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Nowo wybrana Skarbnik Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska podziękowała                              

za powierzenie obowiązków Skarbnika Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest zaszczycona i ma 

nadzieję, że spełni wszystkie oczekiwania. Zapewniła, że będzie starała się jak najlepiej 

prowadzić finanse Gminy i Miasta Koziegłowy.  

 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że z pewnością nowa Pani Skarbnik podoła tej funkcji                    

i jak do tej pory współpraca będzie układała się bardzo dobrze. Podziękowała dotychczasowej 

Pani Skarbnik za wieloletnią pracę w Urzędzie Gminy i Miasta wyrażając nadzieję, że czas 

spędzony z rodziną będzie  jak najlepiej wykorzystany. 

. 

 

        Ad. pkt 7 

 

        Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                           

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 6/II/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok  

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

        Ad. pkt 8 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej  (załącznik nr 17 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 7/II/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

        Ad. pkt 9 

 

        Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Związkowi Powiatowo-Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie (załącznik nr 18 

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 8/II/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie  została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 10 

 

         Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody                         

na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na rzecz Powiatu Myszkowskiego (załącznik 

nr 19 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 9/II/2024 w sprawie  wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Myszkowskiego została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

          Ad. pkt 11 

 

         Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Gminy i Miasta Koziegłowy oraz ustalenia ich przedmiotu działania (załącznik nr 20 do 

protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 10/II/2024 w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

oraz ustalenia ich przedmiotu działania została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

           Ad. pkt 12 

 

Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych komisji stałych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 20 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 11/II/2024 w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

          Ad. pkt 13 

 

      Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz na wstępie podziękował Radzie GiM za przyjęcie wszystkich uchwał na 

dzisiejszej sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. Następnie przedstawił informację                                     

o działalności w okresie międzysesyjnym: 

− z Partnerstwem Północnej Jury, które działa na rzecz 9 gmin naszego Subregionu 

Północnego podpisano pomoc finansową, udzielenie pożyczki na działalność statutową 

Partnerstwa Północnej Jury. Wyraził nadzieję, że w najbliższym czasie zostaną uruchomione 
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środki , które pozwolą na samodzielne funkcjonowanie tego Stowarzyszenia, a za tym 

tokiem będą również środki finansowe dla wszystkich organizacji, podmiotów i osób 

fizycznych chcących prowadzić działalność na terenie naszego subregionu Partnerstwa 

Północnej Jury; 

− wraz z Panem Sekretarzem gościli w szkołach, w ramach wizyty przedstawicieli państw                    

z programu Erasmus, organizowanych przez Szkołę Podstawową w Siedlcu Dużym. 

Podziękował za ogromne zaangażowanie i wyjątkowość przygotowania tejże studyjnej 

wizyty z państw: Portugalii, Turcji oraz Rumunii. Gościliśmy również Panią Kurator 

Wojewódzką Oświaty , która była na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− z Fundacją Ekologiczną w ramach projektu Centrum Inicjatyw Społecznych będziemy 

tworzyć wspólny projekt , aby obszar objęty działalnością fundacji – budynek                                       

w Rosochaczu, ale i również ich działalność statutowa przynosiła wymierne korzyści dla 

wszystkich beneficjentów , mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− uczestniczył w uroczystych obchodach Dnia Strażaka , podziękował wszystkim 

przedstawicielom jednostek, które brały udział zarówno w obchodach centralnych przy 

Komendzie Państwowej Straży Pożarnej w Myszkowie, ale i również przy święcie, które 

obchodzono w ramach św. Floriana w Leśniowie; 

− brał udział, jako obserwator, przy kolejnej akcji „Sprzątanie Świata”, a mówi o terenie 

przestrzeni publicznej w Mysłowie, przy budynku który został odsłonięty i pokazany 

mieszkańcom nie tylko Mysłowa, ale i samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy , z jego 

ewentualnym przyszłym zagospodarowaniem; 

− W najbliższym czasie odbędzie się uroczystość nadania imienia szkole SPSK, a zaproszenia 

są dostępne w sekretariacie Urzędu GiM Koziegłowy; 

− podjęta w dniu dzisiejszym uchwała dotycząca pomocy finansowej dla Związku Powiatowo-

Gminnego „Jedźmy Razem”- odbyło się Walne Zebranie Związku i tak jak w poprzedniej 

kadencji samorządów Związek działa na terenie powiatu myszkowskiego, zawierciańskiego 

i Gminy Siewierz. Przewodniczącym Związku został Starosta myszkowski Pan Piotr 

Kołodziejczyk, Pan Burmistrz został Wiceprezesem Zarządu, a członkami - każdy                             

z przedstawicieli samorządu z terenu powiatu myszkowskiego- miasto Myszków , gminy 

Niegowa, Żarki i Poraj oraz Pani Wicestarosta powiatu zawierciańskiego. Wyraził nadzieję, 

że Związek, który działa, będzie rozszerzał swoje usługi. Dotacja w zakresie zakupu 

przystanków i 24-osobowych busów przysłuży się lepszej i pełniejszej komunikacji, 

zarówno publicznej , ale i również wykorzystywanej do dowozów uczniów do szkół; 

− Gminny Program Rewitalizacji – jesteśmy na etapie wyboru podmiotu gospodarczego, który 

podejmie się przygotowania wspólnie z nami, z mieszkańcami w ramach konsultacji , 

terenów które w przyszłości chcielibyśmy pokazać jako obszary naszej gminy spójne                        

z tymże dokumentem do programów rewitalizacyjnych; 

− - współpraca z Urzędem Marszałkowskim - tworzymy pewien zakres prac związanych                        

z uruchomieniem środków zewnętrznych dla budowy kanalizacji sanitarnej na terenach 

wiejskich. Gminy mogą liczyć na kwoty od 5 do 7 mln zł, prawdopodobnie uruchomienie 

pierwszego naboru nastąpi w miesiącu lipcu. Gmina i Miasto Koziegłowy ma projekty                             

i będzie starała się, aby również skorzystać; 
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− odbyło się posiedzenie Walnego Zebrania członków gmin i powiatów Subregionu 

północnego województwa śląskiego, na którym zostały nakreślonego pewnego rodzaju  

plany i zamierzenia działania Związku, szczególnie w zakresie czekających nas wyzwań                     

z Krajowym Planem Odbudowy , Regionalnym Planem Odbudowy i Programem 

Subregionalnym naszego partnerstwa północnego Województwa Śląskiego. 

Przewodniczącym został Pan Prezydent Matyjaszczyk, natomiast członkami – 

koordynatorami z ramienia powiatu został Pan Starosta Piotr Kołodziejczyk oraz Burmistrz 

Myszkowa Pan Włodzimierz Żak; 

− w dniu dzisiejszym, na  tej sali sesyjnej, odbyło się spotkanie przedstawicieli Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w sprawie obwodnicy i wydzielenia nieruchomości. Wyraził nadzieję,                        

że dziś ukonstytuowana  Komisja Gospodarcza, ale i również Komisja Finansów zapozna 

się z dokumentami, które w dniu dzisiejszym były przedmiotem pewnej analizy , również                  

i pewnych ograniczeń , wątpliwości ale i również protestów i sprzeciwów, których  będzie 

na pewno sporo. Dlatego też na najbliższej komisji, przy udziale pracowników będą 

przedstawione informacje, z całą procedurą projektowania obwodnicy Gniazdowa                           

i Koziegłów; 

− zachęcał wszystkich mieszkańców do korzystania ze spotkań rodzinnych , integracyjnych                  

w poszczególnych miejscowościach. Odbył się już pierwszy festyn organizowany przez 

OSP Rosochacz. Podziękował Radnemu Panu Michałowi Kubalskiemu za wspólne 

zaproszenie, że mogliśmy z radnymi uczestniczyć w tej formule spotkań. Tych spotkań jest 

wiele, a my, jako samorząd przekazujemy niewielkie środki na wsparcie organizacji tychże 

spotkań. Zachęcił wszystkich do wzajemnego informowania się i uczestniczenia w tychże 

spotkaniach; 

− realizowane przetargi, lub w trakcie ogłaszania – ogłoszony jest przetarg na oświetlenie                 

z programu Rozświetlamy Polskę, ogłoszono boisko sportowe w Lgocie Nadwarciu oraz 

kanalizację deszczową w ciągu ulicy Topolowej Koziegłowach; 

− jeżeli chodzi o Subregion - również Komisję Gospodarczą, Komisję Finansów zaprosił                    

do zapoznania się z aktualną listą naszych projektów subregionalnych. Są pewnego rodzaju 

propozycje, ewentualnie zamiar na poszczególnych projektach w programach z innymi 

samorządami terytorialnymi z naszego subregionu , będziemy się do tego wzajemnie 

odnosili; 

− Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys finalizuje projekt opasek senioralnych, za co 

podziękował pracownikom GMOPS. Mamy coraz więcej osób starszych, samotnych  do 

których dotarcie ze wsparciem jest czasami utrudnione i takie opaski na pewno pomogą 

każdemu mieszkańcowi w szybkim wezwaniu pomocy medycznej, jeżeli taka pomoc będzie 

konieczna . Tych 40 opasek zostanie przekazanych do tele-opieki, którą będziemy wspólnie 

realizowali; 

− w dniu jutrzejszym w Szkole Podstawowej w Pińczycach odbędzie się wyjątkowa 

uroczystość, podsumowanie konkursu „Nie Zadawalajcie się Miernotą ” wraz z koncertem,                  

a zaproszenia już wcześniej otrzymaliśmy. Zaprosił do uczestniczenia w tej uroczystości; 
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− w najbliższą sobotę na Rynku w Koziegłowach, a ta przestrzeń publiczna coraz bardziej 

aktywnie jest wykorzystywana przez mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy , ale                         

i również przez osoby przyjeżdżające i przejeżdżające , zdecydowaliśmy się na koncert                           

z okazji Dnia   Matki . Zaprosił wszystkich na godzinę 18,oo na Rynek do Koziegłów                     

na ten koncert; 

− 17 maja br. miał być otwarty przetarg na przebudowę ul. Żareckiej i Świętokrzyskiej                     

w ciągu drogi wojewódzkiej w Koziegłowach, niemniej jednak w związku z licznymi 

zapytania oraz uwagi składane przez oferentów Zarząd Dróg Wojewódzkich przesunął 

otwarcie na 7 czerwca br. Czekamy, aby pierwszy etap przebudowy tej ulicy znalazł 

rozwiązanie; 

Jeżeli będą jakiekolwiek pytania związane z działalnością Urzędu i jednostek podległych, służy 

swoją osobą, do dyspozycji są kierownicy i dyrektorzy jednostek.  

 

         Ad. pkt 14 

        

    Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                           

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 06 maja 2024 r. 

podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej  sesji Rady oraz posiedzenia Radnych ,                                

na którym analizowano materiały sesyjne, 

− praca nad materiałami sesyjnymi 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 10 maja br. do Przewodniczącej Rady 

wpłynęła pisemna informacja o utworzeniu w dniu 6 maja 2024 r. Klubu Radnych  „ Razem dla 

Gminy Koziegłowy”, w skład którego wchodzą Radni: 

 

1. Pan Bartłomiej Grzybek – Przewodniczący Klubu 

2. Pan Artur Kciuk 

3. Pan Andrzej Chojnowski 

4. Pan Rafał Zenderowski. 

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy odbędzie się w dniu 27 czerwca br. o godz. 15,oo , natomiast posiedzenie wspólne 

komisji odbędzie się w dniu 25 czerwca br. o godz. 14,oo. 

W związku z tym, że będzie to sesja absolutoryjna, Komisja Rewizyjna w terminie do dnia                      

15 czerwca jest zobowiązana zaopiniować wykonanie budżetu za 2023 rok i wystąpić                           

z wnioskiem do Rady Gminy i Miasta Koziegłowy w sprawie absolutorium dla Burmistrza. 

Ponadto Komisja Rewizyjna po zakończeniu debaty nad raportem o stanie Gminy, która  

odbędzie się również  w dniu 27 czerwca br. występuje    do Rady  Gminy i Miasta z wnioskiem 

o udzielenie Burmistrzowi wotum zaufania. 

Poprosiła więc Komisję Rewizyjną o terminowe wypracowanie stosownych opinii – do 15 

czerwca br. 
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Ponadto poinformowała, że komisje Rady zobowiązane są do ustalania i przedkładania Radzie 

planów pracy. Prosiła więc, by Komisje wypracowały plany pracy i przedłożyły do uchwalenia 

Radzie Gminy i Miasta na kolejną sesję.  Obowiązek ustalania planów pracy nie dotyczy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, ponieważ Komisja będzie pracowała, gdy wpłyną skargi, 

wnioski lub petycje.  

 

        Ad. pkt 15 
 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 16 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

− Pani Przewodnicząca Rady, w imieniu Pani Sołtys i Ochotniczej Straży Pożarnej                              

w Pustkowiu Lgockim zaprosiła zebranych na festyn rodzinny, który odbędzie się w dniu 8 

czerwca br. o godz. 15,oo na terenie OSP Pustkowie Lgockie; 

− Sołtys wsi Rzeniszów zaprosiła na festyn z okazji Dnia Dziecka , który odbędzie się w dniu 

1 czerwca br. przy OSP Rzeniszów, rozpoczęcie o godz. 12,oo; 

− Radny Pan Marek Kawalec zaprosił na Rodzinny Festyn Integracyjny, który odbędzie się                  

w dniu 8 czerwca br. o godz. 15,oo. Oprócz wielu przygotowanych atrakcji będzie możliwy 

przelot balonem na uwięzi; 

− Radny Pan Piotr Gil zaprosił na uroczystość podsumowania konkursu w Pińczycach w dniu 

jutrzejszym, o którym wspomniał Pan Burmistrz, gdzie będzie również koncert Orkiestry . 

Zaprosił również na Festyn w Pińczycach, który odbędzie się w dniu 9 czerwca br.                         

na terenach ogrodów przy Kościele, na który przygotowano wiele atrakcji; 

− Radny Pan Jacek Sularz zaprosił na piknik rodzinny, który odbędzie się w dniu 2 czerwca 

br, na terenie strzelnicy sportowej w Myszkowie ul. Słowackiego, organizowany przez 

Zarząd Rejonowy LOK w Myszkowie; 

− Radny Pan Andrzej Chojnowski zaprosił na festyn, który odbędzie się w dniu 25 maja br.                 

od godz. 15,oo na terenie Szkoły Podstawowej w Gniazdowie; 

− Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Państwa Radnych i Sołtysów, aby uczestniczyli 

w uroczystościach, a Radni reprezentowali Gminę i Miasto przynajmniej w najbliższej 

okolicy gdzie odbywają się festyny i uroczystości; 

− Radny Pan Andrzej Szóstak, w imieniu mieszkańców Oczka zwrócił się do Pana Burmistrza 

z pytaniem na jakim etapie są prace w sprawie wykonania odwodnienia, które Pan 

Burmistrz mieszkańcom obiecał, a chodzi o dokumentację projektową operat wodno-

prawny, pozwolenie na budowę. Mieszkańcy pytają na jakim to jest etapie i kiedy będzie 

można to realizować; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli będą zgody o prawie dysponowania gruntem i wydzielenie 

działek pod cele inwestycyjne budowy kanalizacji deszczowej w ciągu ulicy Miłej,                           

z radością to wykonamy. Na dzień dzisiejszy proces inwestycyjny jest niemożliwy, 

ponieważ żeby taką zgodę uzyskać musimy przeprowadzić całe postępowanie projektowe 

wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Jest to na terenie działek prywatnych. To, że 



 12   

mamy zgodę mieszkańców na piśmie - powinni jak mówi procedura, wydzielić i przekazać 

grunt na poszerzenie drogi i wtedy taka infrastruktura zostanie wykonana. Odwodnienie 

dróg gminnych jest problemem bardziej złożonym, gdyż wiele tzw. przydrożnych rowów 

przez mieszkańców, albo zostało zasypanych lub  w inny sposób przepływ utrudniony. 

Jeżeli chodzi o miejscowość Oczko Gmina Koziegłowy wykonała za prawie 3 mln zł remont 

drogi ul. Miła. Na tym etapie nie było składanych żadnych wniosków o jakiekolwiek 

odwodnienie; 

− Pan Andrzej Szóstak wyjaśnił, że wnioski były składane o wiele wcześniej, jeszcze przed 

budową drogi, Pan Sołtys może to potwierdzić. Poinformował, że zgody mieszkańców                  

są, mieszkańcy wyrażają zgodę; 

− Pan Burmistrz nadmienił, że samo wyrażenie zgody na wejście w teren nie uprawnia                          

do tego; 

− Pan Andrzej Szóstak zapytał czy idą w tym kierunku jakieś prace; 

− Pan Burmistrz nadmienił, że należy wskazać odbiornik wody; 

− Pan Andrzej Szóstak wyjaśnił, że odbiornik jest wskazany, właścicielka wyraziła zgodę; 

− Pan Burmistrz poinformował, że nie ma żadnej zgody; 

− Pani Przewodnicząca stwierdziła, że Pan Radny z pewnością przekona mieszkańców                             

do przekazania gruntów; 

− Pan Andrzej Szóstak wyjaśnił, że mieszkańcy są już przekonani; 

− Pan Burmistrz poinformował, że każdy problem związany z pewnym procesem 

inwestycyjnym który ma poprawiać, a nie pogarszać, jest w przedmiocie naszego 

zainteresowania. Większość rowów przydrożnych lub śródpolnych są rowami, które nie są 

usankcjonowane i ten problem pojawił się w tym czasie, kiedy mieszkaniec naprzeciwko 

zasypał rów. 

− Pan Andrzej Szóstak poinformował, że jest Pani, która wyraża zgodę, by przez jej działkę 

wykonać takie odwodnienie; 

− Pani Przewodnicząca stwierdziła, że jest to rozmowa, która powinna być przeprowadzona na 

miejscu z mieszkańcami i myśli, że nie jest to miejsce i czas żeby na ten temat dyskutować. 

Prosiła, by na miejsce zaprosić wszystkich mieszkańców i porozmawiać, wydzielić 

geodezyjnie i zakończyć temat; 

− Pan Andrzej Szóstak dodał, że jest tutaj Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak, który również 

był tam na miejscu i może na ten temat się wypowiedzieć; 

− Pan Zbigniew Polak wyjaśnił, że jest to temat znany od ponad 20 lat. Problem jest w tym, że 

kiedyś był rów i ktoś go zasypał. Aby rozwiązać problem należy zabezpieczyć środki                 

w budżecie, przeprowadzić całą procedurę i zrealizować inwestycję  pod warunkiem że 

Rada Gminy i Miasta zabezpieczy środki na ten cel; 

− Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że identyczne sytuacje występują w Cynkowie,                      

w Mzykach , w Wojsławicach czy w Rzeniszowie. Najpierw trzeba odtworzyć rowy, przez 

tych, którzy zasypali te rowy. Identyczna sytuacja jest w Cynkowie ul. Łazy, ale 

zainteresowani zebrali się na miejscu i doszli do wspólnego konsensusu. Jeżeli zasypane 

rowy zostaną odtworzone, to ZUK przy drodze gminnej je pogłębi, decyzja należy do tych 

mieszkańców, którzy przy tej ulicy mieszkają; 

− Pan Burmistrz poinformował Radnego Pana Andrzeja Szóstaka, że zrobimy to na pewno. 
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        Ad. pkt 17 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


